



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 16-10-2022 01:39:34 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 2022-10-16 01:39:34 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 16-10-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 2022-10-16
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
With reference to the settlement and reconciliation agreement signed with the Jordanian Company for Electronic and Electrical Appliances and Mr. Ayman Muhammad Darwish Al-Khalili, dated 12/19/2021, and since the terms of the agreement have expressly provided that the provisions of that agreement will not take effect until after our company has received the amounts indicated in that agreement and in light of the non-compliance With payment to date, the Board of Directors decided in its meeting held on 10/16/2022 to consider this agreement null and void	بالإشارة الى اتفاقية التسوية والمصالحة الموقعة مع الشركة الاردنية للأجهزة الالكترونية والكهربائية والسيد ايمن محمد درويش الخليلي المؤرخة في 2021/12/19 وحيث ان بنود الاتفاقية قد نصت صراحة على عدم سريان احكام تلك الاتفاقية الا بعد قبض شركتنا للمبالغ المبينة في تلك الاتفاقية وعلى ضوء عدم الالتزام بالتسديد حتى تاريخ 5/ 2022/ 10 / 16 قرر مجلس الادارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2022/ 10 / 16 اعتبار تلك الاتفاقية لاغية .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني